



Bestyrelsesmøde Dansk Stabyhoun Klub - BESLUTNINGSREFERAT

Mødedato: 02-10-2025

Deltagere: Louise B, Dorthe, Christina, Mie, Niels

Referent: Niels

Emner på dagsorden

1. Siden sidst

Louise B oplyste om, at Kathrine Kremmer træder helt ud af alle poster i Dansk Stabyhoun Klub.

Per Nielsen træder ud af Internationalt udvalg.

Louise B har indgået en mundtlig aftale med Arion om sponsorat. Kontrakt er endnu ikke fremsendt til Louise.

2. Kort status på de forskellige udvalg

Louise B oplyste, at dette bliver et fast punkt på dagsordenen

a. Avlsudvalget.

Der er p.t. 6-7 igangværende parringsanmodninger. Antallet skyldes blandt andet, at nogle har ønsket at skifte hanhund, så sagsbehandlingen skal begynde forfra. Christina rykker hollænderne vedr. adgang til ZooEasy.

b. Internationalt udvalg

De seneste møder har ikke været så givtige – der har ikke været så mange diskussioner, kun udveksling af informationer. Christina følger op.

c. Udstillingsudvalget

Der er ikke planlagte udstillinger for 2026.

Der er brug for flere deltagere i udstillingsudvalget – men drøftelse udskydes til næste bestyrelsesmøde, hvor det skal drøftes, hvad der kan gøres.

d. Aktivitetsudvalget

Det går godt med schweissprøver og sporkursus. 6 deltagere har været igennem kursus på Sjælland, hvoraf der er 3 til prøve 26/10 2025.

Der er forespørgsel om kursus i Jylland.

Det blev besluttet at Louise B udarbejder et udkast til opslag om gåture, hvor de gængse regler for "god opførsel" ridses op og hvoraf det fremgår, at der altså ikke er nogen central ansvarlig for de enkelte gåture.

Christina nævnte at det nok vil være en god ide at få arrangeret et webinar.

Drøftelse af mulige emner og foredragsholdere fulgte. Støjfølsomhed er jo sæson-relevant og Irene Jarnved er et godt bud på en foredragsholder. Det vil være godt hvis det kan være målrettet stabyer. Mie tjekker med Irene Jarnved om et foredrag om støjfølsomhed med særlig fokus på stabyer. Til næste møde skal vi have overvejet om der er andre emner.



Mentalbeskrivelsen er gået godt. Der skal arrangeres mental beskrivelser for 2026 hvis det praktisk kan lade sig gøre. Dorte tjekker med Kira om hun står for det i 2026.

e. Kommunikationsudvalget

Der er mange opgaver og det kan være svært at nå. Bestyrelsen traf ikke beslutninger på dette punkt.

3. Unghundeshow

Blev aflyst på grund af manglende interesse fra opdrættere og hvalpekøbere. Det er ikke økonomisk forsvarligt at afholde unghundeshowet med så få betalende deltagere. Vi skal overveje et nyt format. Det er næppe vejen frem at lægge det sammen med Camp Hverringe; men måske kan det flyttes til foråret og så lægges sammen med noget andet. Christina kommer med oplæg

4. Hængepartier – kasserer

- a. Er alt inde fra Fredericia 24. maj? Skal Kooiker betale noget til os, vi har betalt til dem for dommer. Christina kontakter Kooikerklubben og vender tilbage.
- b. Er alt inde fra Camp Hverringe? Der var enighed om at når det sidste er sendt til Dorte, så skal udgifter fordeles mellem udstilling og workshops.
- c. Økonomien – Dorte gennemgik regnskabet til og med september. Der er forskellige udgiftstyper, som ikke passer til posterne i budgettet. De fordeles efter bedste skøn og så må budgettet næste gang udvides med de relevante udgiftstyper.

5. Hængepartier – kommunikation

- a. Dorte beder om at få informationen om igangværende "forventede" parringer/hvalpekuld kommer løbende, så hjemmesiden kan blive holdt opdateret og Dorte ikke behøver selv at række ud. Christina er på sagen.

6. Forespørgsel (på vegne af Tina B.) ang. betaling af kurser og kørsel?

- a. Tina B. er p.t. prøveleder på Sjælland i forbindelse med Sporprøver. Har tidligere selv betalt stifinder-kursus som hun bruger til at lægge spor til arrangementet. Det er obligatorisk fra 2026 at have gennemgået Prøveleder kursus, for at kunne stå for det officielt.
Bestyrelsen vedtog, at klubben vil betale dette kursus.
- b. Kørsel i forhold til sporudlægning i forhold til Schweiss prøve?
De (Tina B. og Kira) kører en del (6-7 gange) ud for at afsøge område osv, afprøve spor etc. Forud for selve prøven. For at få en super dag, forventer Tina B. som en del af udvalget, at hun selv bidrager uden beregning, men Kira er jo ikke officielt i udvalg. Hun bidrager helt ekstraordinært og vil foreslå, at Kira honoreres minimum med at få kørsel godtgjort.
Vi har 2 andre stifindere udenfor klubben + Pernille fra Toller Klubben som er prøveleder på dagen, da Tina også er er stifinder. Tina har stået for alt det administrative i forbindelse med prøveleder og dagen. Og sådan har klubberne hjulpet hinanden. Nu bærer vi alt det administrative og



omk/indtjening og i foråret var det Tollerne.

Så Toller og Kooiker hjælper os denne gang (dvs. deres sporforberedelse etc. honoreres ikke, da vi ikke har holdning til hvor mange gange de skal køre ud for at kunne deres spor).

Kira og Tina B kører 6 spor, så det er en del forberedelse.

Så dette handler om godtgørelse af kørsel til forberedelse til Kira. (Alle dommere og stifinder honoreres som aftale på før prøvedagen og prøvedagen for at lægge spor).

Bestyrelsen drøftede principperne for godtgørelse af kørsel, herunder at man skal være opmærksom på at udgifterne ikke løber løbsk. Med denne bemærkning kan bestyrelsen godkende, at kørsel i klubbens tjeneste dækkes efter gældende satser.

7. Er der yderligere til DASK medlemsbladet?

Efter drøftelse blev bestyrelsen enig om, at der kan udsendes "tynde" blade, som "i gamle dage" og hvis nogen er utilfredse, er en del af svaret, at ingen af medlemmerne bidrager til medlemsblade.

Det blev vedtaget, at der kan laves "stafetartikler" hvor forfatteren til en artikel (her første gang om "hvorfor fik jeg en staby") giver stafetten videre til en anden (som er advaret på forhånd). Louise B. skriver den første artikel.

8. Bestyrelsen vedtog at mødes den 25. januar 2026 til en hel dags drøftelse af strategi for bestyrelsen og klubben. Louise B booker DKK's lokaler i Ringsted og sørger for sandwich.

9. Andet

- a. Jagt og Outdoor messe 17.-19. april 2026. Bestyrelsen vedtog at klubben deltager.
- b. Seneste referat, der var ingen agenda, der er derfor ikke lavet et officielt referat. Skal det alligevel offentliggøres? Ja et kort referat indeholdende beslutninger, jf. klubbens vedtægter.
- c. Samtykkeerklæringer – problemer med at det nye format (formularer på hjemmesiden) ikke anvendes. Dette er behandlet ovenfor.

10. Eventuelt

Der var ikke punkter til "eventuelt"

Mødet er herefter afsluttet. Næste bestyrelsesmøde afholdes planmæssigt 1. torsdag i november.

D. 6. oktober 2025

Louise Buur, Formand

 Dorte Selling Jespersen, Kasserer